



## Young Scientists Activity (June 2022)

Maximum Awarded Number of Stars = 1

نشاط للعلماء الصغار (يونيو 2022)

الحد الأقصى للنجوم = 1

- Every Young Scientist should choose an activity (cleaning – recycling paper or plastic- planting trees – an idea to rationalize the use of water) Celebrating environment day on the 5<sup>th</sup> of June.
- Each Young Scientist child should write a one page (maximum 20 lines using any language) or draw a paint or taking a photo or record video about how we can be friends to the environment.
- Parents can write on behalf of their children if they cannot write themselves and/or help them in writing.
- Voice records/notes will be accepted instead of writing for children who cannot write by themselves.
- Parents should send this form back to us by Whatsapp.

- كل طفل في قائمة العلماء الصغار يقوم باختيار نشاط (التنظيف-اعادة تدوير الورق او اللعب البلاستيك – زراعه الاشجار – فكره لترشيد استخدام المياه ) وذلك احتفالا بيوم البيئه العالمي في 5 يونيو .
- كل طفل من قائمة العلماء الصغار يجب أن يقوم باختيار نشاط واحد ويكتب عنه صفحه واحده لا تتعدى 20 سطر او رسم رسمه واحده فقط تعبر عن النشاط او يصور صور او فيديو .
- مسموح للوالدين بالكتابة نيابة عن الطفل أو مساعدته لو كان لا يستطيع الكتابة.
- مسموح بارسال تسجيل صوتي للطفل اذا كان لا يستطيع أن يكتب بنفسه.
- يقوم الوالدين بارسال هذه الاستمارة الى الشركة.



**Young Scientist Name:**

**Age:**

## **One Page Summary**





العمر:

اسم العالم الصغير:

## الملخص